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Kochani Przyjaciele go4peace, 

 

nagle udaje się coś, co od dawna nie było możliwe! Znikają zahamowania związane z byciem 

wystarczająco dobrym, strach przed porażką i obawa, że zrobi się coś złego. Czujesz odwagę i 

wewnętrzną siłę, której wcześniej nie było. Otrzymałeś dynamikę, która pozwala ci iść dalej i 

przywraca cię do życia. 

 

Przyjaciele Jezusa, po jego śmierci, ze strachu ukryli się za zamkniętymi drzwiami. Pozostali razem 

i odnaleźli pokój, o którym zawsze mówił Jezus. Czuli, jak był blisko nich i jak pozwalał im iść 

dalej mocą swego ducha. Dali się poruszyć i otrzymali Ducha Świętego!” (por. J 20, 22). 

 

Pewna dziewczyna skończyła szkołę. Była szczęśliwa, że udało jej się wszystko osiągnąć. To był 

trudny czas. Dopiero wtedy zaczęła myśleć o tym, jak jej życie powinno dalej przebiegać. To wcale 

nie było łatwe. Zdecydowała się na dobrowolny rok socjalny w sektorze pomocowym. Szybko 

jednak zdała sobie sprawę, że to nie będzie jej droga. „W tym czasie wielokrotnie polecałam Bogu 

poszukiwania i wszystkie moje plany. To naprawdę mi pomogło! Bóg jest duchem. W tym duchu 

jest przy mnie. Dlatego staram się zawsze być dla niego online i aktywnie na niego liczyć w swoim 

życiu!” 

 

Kiedy wdychamy i wydychamy powietrze, oddychamy takim samym powietrzem, które mieli do 

dyspozycji wszyscy nasi przodkowie, łącznie z Jezusem. Wraz z oddechem wprowadzamy rytm 

Bożego życia, który pozwala nam wzrastać, zdobywać zaufanie i stawać się odważnymi.  

Bądź czujny! 

 

 

W imieniu Zespołu go4peace  Meinolf Wacker 

 


